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JUDGMENTS TO BE RENDERED ON LEAVE APPLICATIONS

October 23, 2023

OTTAWA – The Supreme Court of Canada will decide the following leave applications at 9:45 a.m. ET on Thursday, October 26, 2023. This list might change.


1. Alain Garneau v. His Majesty the King (Que.) (Criminal) (By Leave) (40754)

2. Nunzio Varriano v. Allstate Insurance Company of Canada (Ont.) (Civil) (By Leave) (40680)

3. James Howe v. His Majesty the King (Ont.) (Criminal) (By Leave) (40792)

4. Steve Charest v. Société de l’assurance automobile du Québec, et al. (Que.) (Civil) (By Leave) (40586)

5. Association des juristes d’expression française du Nouveau-Brunswick v. Commissioner of Official Languages for New Brunswick, et al. (N.B.) (Civil) (By Leave) (40684)

6. Matthew Ross Lambert v. His Majesty the King (N.S.) (Criminal) (By Leave) (40672)

7. TransAlta Generation Partnership, et al. v. His Majesty the King in Right of the Province of Alberta, et al. (Alta.) (Civil) (By Leave) (40570)

8. Roland Nikolaus Auer v. Aysel Igorevna Auer, et al. (Alta.) (Civil) (By Leave) (40582)





PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION

Le 23 octobre 2023

OTTAWA – La Cour suprême du Canada se prononcera sur les demandes d’autorisation suivantes le jeudi 26 octobre 2023, à 9 h 45 HE. Cette liste pourrait changer.


1. Alain Garneau c. Sa Majesté le Roi (Qc) (Criminelle) (Autorisation) (40754)

2. Nunzio Varriano c. Allstate du Canada Compagnie D’Assurance (Ont.) (Civile) (Autorisation) (40680)

3. James Howe c. Sa Majesté le Roi (Ont.) (Criminelle) (Autorisation) (40792)

4. Steve Charest c. Société de l’assurance automobile du Québec, et al. (Qc) (Civile) (Autorisation) (40586)

5. Association des juristes d’expression française du Nouveau-Brunswick c. Commissariat aux langues officielles du Nouveau-Brunswick, et al. (N.-B.) (Civile) (Autorisation) (40684)

6. Matthew Ross Lambert c. Sa Majesté le Roi (N.-É.) (Criminelle) (Autorisation) (40672)

7. TransAlta Generation Partnership, et al. c. Sa Majesté le Roi du chef de la province d'Alberta, et al. (Alb.) (Civile) (Autorisation) (40570)

8. Roland Nikolaus Auer c. Aysel Igorevna Auer, et al. (Alb.) (Civile) (Autorisation) (40582)
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